
Styrelsemöte onsdagen den 11 oktober 2017

1. Mötet öppnades av Håkan Lindgren

2. Håkan Lindgren valdes till ordförande

3. Susanne Landelius valdes till sekreterare

4. Jan-Erik Johansson valdes till justerare

5. Kassan är för närvarande 102.000 Vid förra mötet beslöts det att lösa lånet som
var kvar vilket nu är gjort. Banken har betalat fakturan på marken till 
kommunen. 

6. En ny trappstege är beställd. Den är med plattform samt skyddsräcken och 
kostar ca 8000:-

7. Traktorerna kommer att ses över innan vintern. Vi behöver boka en dag för att 
transportera grejer från museet till logen i Opplunda.

8. Vi påminner Valberedningen att det är dags att påbörja arbetet inför 2018.  
Viktor Gutsavsson, David Karlsson samt Alf Eriksson. David är nu tillsagd i 
kväll.

9. Parkeringen behöver bli  iordningställd efter plöjningstävlingen. Styrelsen tar 
kontakt med någon som hjälper till med detta.

10.Det är dags att planera för den nya marken. Ca 100000:- är kvar och hur 
förvaltar vi det på bästa vis? Byggnation?

11.En arbetsgrupp behöver tillsättas och tillsvidare ingår Ove Sundeborn samt 
Håkan Lindgren i denna. 

12.Susanne Landelius och Ove Sundeborn är ansvariga för Julbasaren. 

13.Den traditionella Grötfesten kommer att hållas onsdagen den 13/12.

14.Mötet avslutades av Håkan Lindgren

Sekreterare Justerare

     Susanne Landelius     Jan-Erik Johansson


